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Zitting van 18.09.18

#Onderwerp : Interpellatie van Dhr Jos Bertrand ivm de opvang van de problemen aan het Keymplein#

Openbare zitting

We weten dat er regelmatig problemen zijn op het Keymplein, veroorzaakt door een aantal mensen die daar
doelloos rondhangen en ook voorbijgangers lastig vallen. Deze zomer was dit weer eens het geval.
De groep die voor problemen zorgt is heterogeen, met een complexe problematiek en het gaat er niet om om
deze mensen zomaar af te schrijven. Belangrijk voor mij is dat de bewoners, bezoekers van het plein er in
een aangename sfeer kunnen vertoeven, de commercanten er aan hun trekken komen én dat de mensen met
heel wat problemen die rond het plein vertoeven, desgevallend ook perspectieven vinden en een oplossing
voor hun problemen en daarbij ook begeleid worden.  De problematiek is niet eenvoudig, maar er moet m.i.
opgetreden worden, vooraleer er nog ongelukken gebeuren.
Mijn eerste vraag luidt: Hoe kijkt het college tegen de problematiek aan ?
Ten tweede : Stadswachten zouden een belangrijke functie kunnen vervullen mbt het aanspreken van
mensen op het plein. Een jaar geleden hebben wij hier in de gemeenteraad de goedkeuring gegeven voor de
oprichting van een dienst stadswachten. Mag ik weten hoever we staan met de uitvoering van de plannen en
of de stadswachten al aangeworven zijn? Ik weet dat de taken van de stadswachten omschreven zijn in de
betreffende wetgevende en uitvoerende teksten, maar heeft het college specifiekere instructies voorzien en
worden deze stadswachten ook op het Keymplein ingezet?
Onze gemeente beschikt met de dienst preventie en met het OCMW over instrumenten om deze problemen
aan te pakken.
Heeft het college de dienst preventie, die in onze gemeente in een vzw is ondergebracht, betrokken bij de
problematiek rond het Keymplein en hen gevraagd om een bijdrage te leveren, bijvoorbeeld door het
inzetten van straathoekwerkers ?
Ik weet dat het OCMW individueel bepaalde mensen die in onze gemeente gedomincilieerd zijn, probeert
verder te helpen, dat is goed zo en ik wil hier en nu niet ingaan op individuele problematieken en
begeleiding. Daar is het hier de plaats niet voor. Maar denkt het OCMW die toch ook betrokken is in het
Werkhuis van Actiris, samenwerking heeft met de Mission Local van Etterbeek, over een sociale buurtwinkel
beschikt, na over een preventief project waar deze mensen zouden kunnen opgevangen worden ? Persoonlijk
lijkt mij een samenwerking van het OCMW en van de dienst preventie aangewezen… wordt daar voor deze
problematiek werk van gemaakt?
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Ik zie ook regelmatig een politiepatrouille opduiken aan het Keymplein, die de mensen aanspreekt. Zijn er
afspraken met de politie over hun optreden tav het Keymplein en zo ja welke? Is er een koppeling met
andere mogelijke acties ? Worden er eventueel andere maatregelen overwogen?
Tot slot heb ik nog een vraag mbt het Keymplein, maar dan in opvolging van een interpellatie van mijn
collega Michel Kutendakana in juni ll. de bevoegde schepen liet ons toen weten dat het college net de notaris
aanstelde voor het maken van de studie ivm de erfpacht van een deel van de handelspanden van de galerij
iop het Keympein. Is de studie klaar of voor wanneer kunnen we die verwachten?

De Raad neemt kennis.
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